

Saco-S-rådet
Linköpings universitet
Styrelsen

PROTOKOLL
fört vid styrelsemöte 2018-11-30

Närvarande:

Krzysztof Marciniak, ITN, ordförande
Christina Ekerfelt, IKE
Joakim Ekström, ITN
Anders Hallqvist, IBL
Peter Hult, IMT
Kjell Karlsson, ITN
Torbjörn Larsson, MAI
Janerik Lundquist, IEI
David Rule, MAI, adjungerad, fr o m §6
Åsa Rybo Landelius, IFM, adjungerad
Carina Wennerholm, IMH

Frånvarande:

Karin Björnström Karlsson, IMH,
adjungerad
Åsa Borg, UF
Maria Ewerlöf, IMT
Eva-Lisa Holm Granath, UB
Anita Utterström, ISV

§1 Inledning och formalia

Mötet öppnades av ordförande Krzysztof Marciniak. Dagordningen fastställdes, Åsa Rybo Landelius valdes till sekreterare för mötet och Carina Wennerholm utsågs till justeringsperson. Föregående protokoll är justerat och utlagt på hemsidan.

§2 Mötestider vt 2019 - information

AU har förberett en Doodle som går ut under kommande vecka och alla som ställer upp för omval ombeds svara så snart som möjligt.

§3 Förberedelser inför årsmötet - diskussion

Valberedningens förslag är klart och har skickats till styrelsen. Samtliga i valberedningen ställer upp för omval om de blir föreslagna vid årsmötet.

§4 Ny arbetsordning för LiU

I förslag till ny arbetsordning finns en ny skrivning om att universitetsstyrelsen ska besluta om vilka utbildningsprogram som ska finnas, efter förslag från fakultetsstyrelse/områdesstyrelse. LiU hävdar att det är en förtydligande av existerande regler, som dock saknas i den nu gällande arbetsordningen. Ordföranden kommer att ställa frågor om detta vid US-mötet.

§5 GDPR

Informerar om den pedagogiska presentation som Kjell gjort om GDPR efter att ha varit på kurs. Kjell skickar den till styrelsen, och en checklista har skickats ut i samband med kallelsen.

§6 Möte med rektor

SULF-styrelsen har föreslagit ett samarbete där fackliga styrelser inom Saco vid LiU träffar rektor och får möjlighet att diskutera frågor. AU föreslår att vi inte i nuläget ska anordna ett sådant möte, bl a pga att ordförandena för Saco-S, OFR och SEKO träffar rektor en gång per termin samt att man i så fall behöver ha en eller ett par tunga frågor vi kan driva där rektor har möjlighet att fatta beslut.

§7 Översyn av humaniora

Krzysztof informerar: Fil faks styrelse har haft möte den 15 november. Den 5 december kommer en första information att ges till universitetsstyrelsen. Beslut måste fattas vid filfak-styrelsen den 13 december samt vid områdesstyrelsen för utbildningsvetenskap samma dag. IKK har skickat in en skrivelse där man bl a påpekar ett antal faktafel som finns i utredningen om t ex antal studenter. Joakim rapporterar att områdesstyrelsen för utbildningsvetenskap också kritiserar utredningen och ser att man genom utredningens förslag kommer att förlora en hel del inkomster vilket också påverkar utbildningar utanför utredningens ram. Ordföranden uppmanar alla ledamöter att hjälpas åt att bevaka processen, då det finns mycket information i omlopp.

§8 Översyn av medfak

Christina rapporterar att en intern process för att modifiera förslaget pågår. Information vid möte med medfak-styrelsen den 4 december, ett beslutsmöte sker den 11 december. Rektor har sagt nej till förslaget att bilda en gemensam institution.

§9 Effektiviseringsutredningen

Till parkeringslistan då Eva-Lisa har lämnat återbud.

§10 Lönerevision 2018

Fortfarande pågår en del fyrpartsamtal. När allt är klart kommer utfallet att granskas. I nuläget tyder allt på att retroaktiv lön kommer att utbetalas den 21 december.

§11 Arbete med lönekriterier

Ett framsteg är att arbetsgivaren nu vill diskutera lönekriterierna med de fackliga organisationerna. Saco-S kommer att lyfta flera viktiga saker i samband med detta arbete under våren 2019.

§12 LSG-frågor

- a) Rapport från stormötet den 8 november; Åsas rapporterar
- b) Styrelsen beslutar att Joakim Ekström blir ersättare vid LSG på IBL från och med idag. Tanken är att snarast hitta någon från IBL som kan ta över som ersättare.

§13 Stormöte den 19 mars 2019

Planera in detta möte i kalendern – alla fackliga representanter i LSG + styrelser samt alla amo och camo. Michael Svedemar kommer att hålla ett seminarium om roller i den fackliga organisationen respektive skyddsorganisationen.

§14 Elektroniska tjänstgöringsblanketter

Ingen ny information finns.

§15 SULF-kongress 22-23 november

Krzysztof och Åsa rapporterar.

§16 Övriga arbetsgrupper rapporterar

- a) Styrelsen beslutar att Carine Signoret ska ingå i arbetsgruppen för ekonomifrågor
- b) Anders rapporterar att ekonomigruppen har ett möte den 10 december då Samuel Zethson, controller, är inbjuden. Samuel kommer att prata om LiUs ekonomiska styrning och OH-uttaget. Gruppen vill även arbeta för att LiU ska ha ett jämställdhetsperspektiv på den interna resursfördelningen. Krzysztof berättar att Saco-S har begärt att få delta i arbetet kring den interna resursfördelningen som också ska påbörjas.
- c) Peter berättar att arbetsmiljögruppen ska göra en kort rapport om resultaten av enkäten till LSG. LSG-gruppen har kommit med ett inspel att det är svårt att jobba med arbetsmiljön utan fungerande tjänstgöringsplaner. Arbetsmiljögruppen funderar på att gå vidare med en ny undersökning om hur arbetet med tjänstgöringsplaner i LSG går till och hur de tas fram. Enligt samverkansavtalet ska de tas fram i dialog med medarbetaren.
- d) Anders rapporterar om kommunikationsgruppens arbete med processfrågor rörande kommunikation och förbättring av intern information inom LiU. Gruppen har också pratat om att hjälpa LSG-ombuden att få ut information till sina medlemmar om vilka de är och vad det innebär att vara LSG-ombud. Vidare har Anders sett till att IT har skapat en medlemslista för medlemsutskick via e-post.
- e) LSG-gruppen har förutom att planera stormöten gått ut till LSG-ombuden och efterfrågat vilken omfattning av löneinformation de vill ha.
- f) Doktorandgruppen har möte nästa vecka och kommer bl a att prata vidare om karriärplanering för doktorander.

§17 Åsa RL informerar

Åsa informerar om

- att JO kritiserat en statlig arbetsgivare som efterfrågat bild i jobbansökningar.
- att ITN vill snäva in tolkningen av Högskoleförordningen när det gäller förlängning av doktorandanställning, frågan lyfts i LSG och därefter CSG.
- att Krzysztof följt upp en fråga om hur LiU hanterar det faktum att Saco-S medlemmar har högre semestertillägg än övriga, och fått svar att detta tas om hand av lönesystemet utifrån de medlemslistor ag får av oss vid lönerevisionen.

§18 Övrig information

- a) Camo vid campus Norrköping vill lämna sitt uppdrag och behöver ersättas.

§19 Ev nya frågor till parkeringslista
Effektiviseringsutredningen – information (Eva-Lisa)

§20 Övriga frågor

Inga övriga frågor

§21 Mötet avslutas

Ordföranden avslutade mötet.

Vid protokollet:



Åsa Rybo Landelius

Justeras:



Krzysztof Marciniak



Carina Wennerholm